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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/24-01/1 
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Rijeka,  05. prosinac 2024. 

         
 
 
              

ZAPISNIK 
20. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
 
20. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 05. prosinca 2024. (četvrtak) s početkom u 16.00 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

   
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 19. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Komunalna pitanja 
2.  Korištenje prostora mjesne samouprave u 2025. godini 
3.  Usvajanje Financijskog plana i Plana rada Vijeća MO Brajda-Dolac za 2025. godinu 
4.  Završni dogovor oko održavanja programskih aktivnosti Doček djeda Mraza i  

 Drugi humanitarni Božićni sajam na Brajdi 
5.  Razno 

 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD 1 

Nakon zaključka sa 19. SVMO Brajda-Dolac da se uputi dopisi nadležnim službama s 
molbom da se već ove nedjelje i nekoliko narednih nedjelja organizira zajednička "akcija" u 
kojoj će komunalni redari, nadležne osobe Rijeka plusa  uz asistenciju policije zajedno obići 
Buvljak i uspostaviti red sukladno svojim ovlastima  Vijeće je zaprimilo odgovore nadležnog 
Odjela za komunalni sustavi promet, TD Rijeka plus d.o.o. te načelnika 1.p.p. Rijeka. 
U odgovoru UO za komunalni sustav i promet stoji da: 
„Sajam rabljenih stvari „Buvljak“ na tržnici Brajda, provodi se u organizaciji TD Rijeka plus, na 
lokaciji Tržnica Brajda od 30. rujna 2018. godine, na inicijativu Udruge „Buvljak“, uz podršku 
Mjesnog odbora Brajda-Dolac, sve temeljem priloženog Zaključka Gradonačelnika. Dakle, u 
vrijeme kada je odlučeno da će se buvljak održavati, postojala je podrška mjesnog odbora, 
međutim, ukoliko su se okolnosti u međuvremenu promijenile, potrebno je u tom smislu 
pokrenuti inicijativu prema TD Rijeka plus. Što se tiče problematike na koju se ukazuje u 
dopisu, organizacija buvljaka u nadležnosti je TD Rijeka plus te sve što se događa unutar 
samog područja tržnice je u nadležnosti ovog trgovačkog društva. S druge strane, 
Komunalno redarstvo nadležno je za kontrolu izvantržne prodaje, te se s tim u vezi vrše 
redovne, kao i izvanredne kontrole. Posljednja je izvršena dana 17.11.2024. godine od 09,00 
do 10,30 sati,  zajedno sa voditeljem Tržnice. Na dijelu ulice Brajda, izvan prostora 
određenog za „Buvljak“ zatečeno je 7 osoba koje su izložile robu bez odobrenja Tržnice. Po 
nalogu komunalnog redara svi su uklonili izloženo i udaljili se sa prostora tržnice. Komunalno 
redarstvo i nadalje stoji na raspolaganju za zajedničku kontrolu, ali, ponavljamo, sva ostala 
problematika i aktivnosti koje se događaju unutar prostora Tržnice, a na koje se odnosi 
najveći broj primjedbi, je u nadležnosti TD Rijeka plus, koje je dužno osigurati red na tržnici. „ 
U odgovoru TD Rijeka plus navodi se: 
„Nastavno na problematiku sajma rabljenih stvari „Buvljak“ koji se nedjeljom održava na 
prostoru tržnice Brajda svakako možemo potvrditi redovito i opetovano grubo kršenje Plana 
prodajnih prostora i reda općenito od strane više prodavača kada robu prodaju i izlažu na 
podu i betonskim stolovima koji su namijenjeni isključivo prodaji voća i povrća te sklopivim 
stolovima u vlasništvu prodavača. Također, možemo potvrditi kako je atmosfera na samom 
sajmu često na rubu remećenja javnog reda i mira, kao i verbalnih pa čak i fizičkih napada na 
djelatnike društva Rijeka plus. Mišljenja smo kako je Direkcija za komunalno redarstvo Grada 
Rijeke nedvosmisleno nadležna za navedenu problematiku, te podsjećamo na sadržaj 
Materijala za Gradonačelnika koji se nalazi u prilogu dostavljen upravo od strane Direkcije za 
komunalno redarstvo u kojem je navedeno; „Direkcija za komunalno redarstvo će, sukladno 
svojoj nadležnosti i u suradnji sa djelatnicima trgovačkog društva RIJEKA plus d.o.o., voditi 
računa da se izlaganje ne vrši izvan štandova i izvan označenog prostora, zatim izvan 
utvrđenog vremena izlaganja, da izlagači uklone otpad te u slučaju potrebe podnositi prijave 
nadležnom tijelu za slučaj izlaganja radi prodaje zapakiranih proizvoda i poduzimati druge 
propisane mjere.“ Svakako naglašavamo kako će Rijeka plus zajedno sa stručnim službama 
grada, kao i do sada iznalaziti najbolja moguća rješenja, kako bi se predmetna problematika 
minimizirala ili u potpunosti eliminirala. 
Načelnik Prve policijske postaje Rijeka smatra da je pohvalno da se zatražilo rješavanje 
problema od nadležnih koji upravljaju tržnicom. 
ZAKLJUČAK: 
Vijeće se ne slaže s tvrdnjom UO za komunalni sustav i promet da je Vijeće MO Brajda-Dolac 
u tadašnjem sazivu dalo podršku za organizaciju buvljaka. 
Vijeće će poduzimati daljnje radnje kako bi se ukinulo održavanje buvljaka na području MO 
Brajda-Dolac. 

Zaprimljen je dopis stanara s upitom da li MO u programskim aktivnostima razmatra prijedlog 
promjene lokacije buvljaka, korekciju radnog vremena ili neku drugu restrikciju koja bi 
spriječila izlagače da stvaraju toliku buku u noćnim satima. Smatra da je mikro lokacija kvarta 
ipak pretežno stambene prirode i da većina stanara, naročito onih čije spavaće sobe 
gravitiraju tržnici imaju iste probleme a to je da noć od subote na nedjelju ne spavaju. Buka 
kreće u sitne noćne sate, netom nakon što prestane ona koju stvara muzika ili drugi sadržaji 
iz okolnih kafića. 
Svjestan je da bi taj prostor bio bučan i da nema buvljaka ali dok ga nije bilo, djelatnici tržnice 
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kao i korisnici iste nisu od 3,4 ujutro stvarali toliku buku, često zbog prirode usluge nisu niti 
trebali. Postojao je neki red. Jedan od razloga što sada nije tako je i taj što je prostor totalno 
neprikladan za logističko opsluživanje djelatnosti prodaje a vjerojatno i totalno nepostojanje 
opće kulture kod očigledno većine korisnika prostora  u borbi za što bolje prodajne pozicije. 
Smatra da jedan ozbiljan Grad takav problem može i mora riješiti. 
Zaključak: 
Vijeće se u potpunosti slaže s mišljenjem stanara. Vijeće će poduzimati daljnje radnje kako bi 
se ukinulo održavanje buvljaka na području MO Brajda-Dolac. 
 
Nakon što se Vijeću obratila ravnateljica Osnovne škole Brajda zbog ozbiljnog sigurnosnog 
problema na kolnom i pješačkom prilazu Osnovnoj školi Brajda gdje unatoč prethodnim 
upozorenjima i prijedlozima, problem nije riješen, a nedavna nesreća u kojoj je učenik 
ozlijeđen pokazuje ozbiljnost navedenog problema, Vijeće je zatražilo terenski sastanak s 
nadležnim službama te su doneseni sljedeći zaključci: 
- pješački prijelaz ispred kolnog prilaza OŠ Brajda na raskrižju navedenih ulica unatoč 
prethodnih godina poduzetim mjerama pojačanja sigurnosti prometa je nepregledan 
ponajviše iz razloga nepropisno parkiranih vozila te uklonjenim zaštitnim stupićima na 
zaštitnoj šrafiranoj površini te parkiranjem neodgovornih vozača na sam pješački prijelaz 
ispred osnovnoškolske ustanove.  
Radi dodatnog pojačanja sigurnosti prometa, odnosno zaštite pješaka te ponajviše djece na 
putu do škole iz sredstava redovnog održavanja nerazvrstanih cesta izvršiti će se sljedeće 
mjere: 
1. Ponovno postavljanje zaštitnih fleksibilnih stupića na postojeću poziciju radi osiguranja 
preglednosti pješačkog prijelaza,  
2. Postavljanje zaštitnih stupića u dužini od 5 metara na sjeverni nogostup u zoni kolnog 
prilaza škole  
3.Označavanje pješačkog prijelaza broj 1 (kolni prilaz školi) crvenom termoplastikom radi 
bolje uočljivosti i dodatnog naglašavanja samog pješačkog prijelaza vozačima  
4.Postava prometnih znakova "pješački prijelaz" na žutozelenoj fluorescentnoj podlozi radi 
bolje uočljivosti u uvjetima slabije vidljivosti  
5. Postava crvene termoplastike na pješačkom prijelazu broj 2 u Ulici Ivana Rendića radi 
bolje uočljivosti istoga  
6. Ponovno vraćanje fiksnih zaštitnih stupića sa zapadne strane osnovne škole radi 
sprječavanja nepropisnog parkiranja na prostor  
7. na pješačkom prijelazu broj 3 (Omladinska ulica) postaviti će na znakovima pješačkog 
prijelaza žutozelena podloga radi bolje uočljivosti  
8.  u zoni pješačkog prijelaza u Omladinskoj ulici označiti će se horizontalna signalizacija 
zabrane parkiranja u svrhu dodatnog naglašavanja vozačima o zabrani parkiranja u raskrižju i 
ometanja preglednosti pješaka 
9. Na pješačkom prijelazu u Omladinskoj ulici će TD Rijeka Plus ispitati mogućnost izvođenja 
uzdignute plohe i dostaviti okvirni troškovnik obzirom na samo izvođenje te potrebu 
izmještanja šahta te dostaviti odgovor mjesnom odboru. 
Prema dogovoru sa mjesnim odborom te dostavljenom troškovniku Rijeka Plusa postaviti će 
se klasični usporivač prometa u Ulici Ive Marinkovića cijelom dužinom kolnika prije samog 
pješačkog prijelaza radi dodatnog usporavanja vozila i zaštite djece. 
U Ulici Moše Albaharija razmatrana je mogućnost postave usporivača, ali radi buke koju isti 
proizvode i neposredne blizine stambenog objekta isto je ocijenjeno kao nepovoljno, ali se u 
istoj ulici nalaze horizontalne oznake koje upozoravaju na blizinu škole te je već izvršena 
mjera dodatnog usporavanja vozila (postavljene vibracijske trake). 
Zaključno, Ravnateljica OŠ Brajda obaviještena je o problematici ulaza i prometovanja vozila 
svih djelatnika škole unutar dvorišta škole čime se ugrožava sigurnost djece i pješaka te je 
dogovoreno kako će se za sada od strane Ravnateljice izdati striktne upute svim djelatnicima 
o pravilima termina ulaza i prometovanja unutar dvorišta škole te ukoliko isto ne bude 
poštivano zabraniti će se ulaz svim djelatnicima škole.  
Odjel za imovinu ispitati će mogućnost financiranja ugradnje kliznih automatskih vrata na 
kolnom prilazu u suradnji sa Osnovnom školom Brajda čime ne bi dolazilo do nepropisnog 
zaustavljanja na samom pješačkom prijelazu te ometanju preglednosti i ugrožavanju 
sigurnosti pješaka. 
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Po provedbi navedenih mjera potrebno je i nadalje da prometno redarstvo Grada Rijeke i 
prometna policija striktno sankcioniraju svako nepropisno parkiranje na samim pješačkim 
prijelazima te u neposrednoj zoni istih na pozicijama gdje isto nije dopušteno. 
 
Zadužuje se Rijeka Plus da obzirom na preostala financijska sredstva iz redovnog održavanja 
dostavi točnu dinamiku navedenih mjera pojačanja sigurnosti te da se u suradnji sa mjesnim 
odborom dogovori financiranje usporivača prometa. 
UO za imovinu dužan je dostaviti odgovor u suradnji sa OŠ Brajda o mogućnostima 
financiranja te okvirnu dinamiku izvođenja radova na postavi automatskih kliznih vrata na 
kolnom prilazu OŠ Brajda. 
 
Premještanje samog kolnog prilaza temeljem zahtjeva škole ocijenjeno je kao nepovoljno, 
prvenstveno radi potrebe ukidanja većeg broja parkirnih mjesta na području u kojem ista 
drastično nedostaju te bi isto prouzročilo peticije i dopise stanara mjesnom odboru i Gradu 
Rijeci. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje te se slaže s predloženim. 
 
AD 2 
Zaprimljena su dva Zahtjeva za korištenje prostora mjesne samouprave u 2025. godini, od 
Udruge hrvatsko-tursko društvo te od Udruge 128. brigada hrvatske vojske „Sveti Vid“.  
Vijeće slaže da 128. brigada HV koristi ured koji je i do sada koristila ali da makne svoj 
frižider i metalni sanduk za oružje iz ostave kako bi Vijeće moglo koristiti ostavu za svoje 
potrebe.  
Što se tiče zahtjeva Hrvatsko turskog društva Vijeće je mišljenja da prostorije mjesnog 
odbora nisu skladišta raznim udrugama. HT društvo ne koristi prostorije MO za sastanke 
udruge već koristi ormar u dvorani za svoju arhivu. 
Zaključak: 
Vijeće se slaže da se odobri korištenje prostora pod predloženim uvjetima ali ne slaže se sa 
čuvanjem arhive raznim Udrugama. 
 
AD 3  
Predsjednica Vijeća obrazložila je nazočnim vijećnicima Programe rada i Financijski plan za 
2025. godinu koji je napravljen u skladu sa usvojenim programskim aktivnostima za 2025. 
godinu. 
 U 2025. godini održati će se slijedeći programi: 
1. Dani mjesnog odbora 
2. 3. Humanitarni sajam na Brajdi 
3. Zdravstvena akcija 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Programe rada i Financijski plan 2025. godinu. 
 
AD4 
Vijeće je razgovaralo o organizaciji programske aktivnosti Doček djeda Mraza te programske 
aktivnosti Drugi humanitarni  Božićni sajam na Brajdi. Kako je Vijeće prethodno odlučilo da se 
lutkarska predstava u kazalištu neće organizirati već da će se u parku Eugena Čulinovića 
organizirati 2. Adventski sajam u sklopu kojeg će se održati program za djecu Doček Djeda 
Mraza a nastupati će zbor OŠ Brajda, organizirati će se radionice a Djed Mraz će doći u park 
i djeci podijeliti poklone, zatražena je od komisije preraspodjela sredstava na način da se dio 
sredstva sa pozicije PR06258 prenamjeni na poziciju PR06260 i PR06259 te da se vijeću 
odobri kupovina bora i ukrasa i ostalog potrebnog. Sve traženo  odobreno je od strane 
nadležne komisije. 
Zaključak: 
Vijeće se jednoglasno složilo sa prenamjenom sredstava. Program će se održati u 
ponedjeljak 09.12. u 18 sati u parku Eugena Čulinovića. Djeci će Djed Mraz podijeliti poklone 
a učenici OŠ Brajda održat će prigodni koncert. Kao i prošle godine organizirati će se sajam 
božićnih ukrasa. 
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AD 5 
 
Zaprimljen je mail Odsjeka za komunalni sustav i promet s informacijom da je nakon 
izvedenih zahvata planiranih za prioritete 2024.godine za MO Brajda Dolac preostalo 
neutrošenih 3.000 eura za što predlažu da se utroši na građevinsko uređenje s postavom 
antistres podloge na dječjem igralištu u Ulici Fiorella la Guardie 5 i postavu antistres podloge 
ispod ljuljačke u Parku Eugena Čulimovića. 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se sva preostala sredstva nakon izvedenih 
zahvata planiranih za prioritete 2024. godine za MO Brajda Dolac  utroše u uređenje  Parka 
Eugena Čulinovića. Preostalih 3.000,00 eura utrošiti će se na građevinsko uređenje s 
postavom antistres podloge na dječjem igralištu ispod ljuljačke i ostalih sprava u parku 
Eugena Čulimovića. 
Vijeće nije suglasno da se sredstva ulože u park u Ulici Fiorello la Guardia. 
 
Predsjednica Vijeća predložila je vijeću da se razmotri prijava novog projekta RPLP-a. 
Zaključak: 
Vijeće podržava prijedlog predsjednice. 
 
Zaprimljen je Zaključak Gradonačelnika o produženom vremenu ugostiteljskih objekata za 
vrijeme trajanja Adventa. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


